
   

 INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 4-7, 2019-2020

- Gemensam el.  Nästa steg är att teckna ett nytt elavtal. Avtalet med E.ON
är uppsagt och går ut i november. Eventuellt kommer Egeryds att hjälpa till
genom att förhandla för flera föreningar samtidigt (och därmed kunna få 
bättre priser). 

- Hissarna. Bytet av hissarna kommer att kosta 1,2 miljoner. Arbetet 
kommer att inledas på Kumminvägen 66 v. 41. De övriga hissarna kommer 
att göras efter årsskiftet.    

- Intercom-system och portkoder. Arbetet med att upprätta porttelefon i 
punkthusen har påbörjats. Egeryds kommer att informera om detta men i 
korthet kommer det att fungera så att gäster kan via knappsatsen vid entrén 
kontakta boende genom mobiltelefonen (Egeryds samlar in telefonnumren).
Det kommer också gå att öppna dörren via mobilen. På grund av nattspring 
i trapphusen har styrelsen också beslutat att koden endast ska fungera 06-
21, övriga tider krävs nyckel. Koden kommer även snart att bytas eftersom 
vi har haft nuvarande kod i över ett år.

- Ytterbelysning. Ytterbelysningen är nu bytt på gårdarna och garagen. 

- Cykelförrådet. Coronaviruset har påverkat gymnasieskolornas 
undervisning. På grund av detta har inte Yrkesgymnasiet kunnat hjälpa oss 
med att bygga förrådet för G5 (såsom de gjorde för G1) och de kan inte 
heller ge besked förrän när höstterminen startar. Styrelsen har beslutat att 
invänta deras besked innan vi eventuellt anlitar en annan leverantör. 

- Bergvärme. Arbetet med att utreda möjligheterna till bergvärme går 
framåt. Vi har fått hjälp av en konsult och i nuläget är det två entreprenörer 
som arbetar på att kunna lämna offert med prisuppgift. 

- Upphörande av analog TV. De analoga tv-signalerna upphör i höst 
vilket kan betyda att kanalerna kan behövas sökas om på tv:n. Comhem har
informerat om detta och kommer att gå med mer information till alla över 
65 år. Mer information finns också på: comhem.se/digitalisering 

Trevlig sommar!
Styrelsen gm Andreas Persson

http://www.egerydsbrf.se/kryddan/


